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VAR, VERENIGING VOOR BESTUURSRECHT 

KASCOMMISSIE 

 

Verslag van de kascommissie over het boekjaar 2022 

 

Op vrijdag 7 april 2023 is de kascommissie bijeengekomen via een beeldverbinding. De 

kascommissie werd vertegenwoordigd door mevrouw mr. K. (Veeni) Naganathar en de 

heer mr. A.S. (Sebastiaan) Hamans. Tevens hebben aan de vergadering deelgenomen: 

mevrouw mr. N.N. (Nina) Bontje, de penningmeester, en mevrouw 

N. (Nathalie) Scholtens van ‘Namas Administratie en Advies’. 

Voorafgaand aan deze bijeenkomst zijn de overzichten van de spaarrekening en de 

betaalrekening over het jaar 2022 alsmede de onderliggende inkoopstukken digitaal ter 

inzage gesteld aan de kascommissie. De kascommissie heeft hierover op voorhand 

enkele vragen gesteld, die op voorhand zijn beantwoord. Vervolgens zijn ook 

voorafgaand aan de bijeenkomst de balans per 31 december 2022, de 

exploitatierekening over 2022 en de begroting voor 2023 en 2024 aan de kascommissie 

toegezonden. 

Tijdens de bijeenkomst zijn de stukken toegelicht door mevrouw Scholtens en 

mevrouw Bontje, mede aan de hand van diverse vragen van de kascommissie. Na 

afloop van de bijeenkomst zijn er in overleg met de kascommissie diverse bijstellingen 

verricht aan de balans, de exploitatierekening en de begroting. 

Daarnaast is op verzoek van de kascommissie nagegaan of de VAR gebruik kan blijven 

maken van de VPB‐vrijstelling (vrijstelling vennootschapsbelasting) en dit blijkt het 

geval te zijn. 

De bevindingen van de kascommissie zijn als volgt. 

Vorig jaar rapporteerde de kascommissie dat er in 2022 een klein exploitatietekort 

werd verwacht. Dit tekort is er niet gekomen. Ook in 2022 zijn er vanwege de 

coronacrisis minder fysieke activiteiten geweest dan verwacht. De administratiekosten 

zijn lager uitgevallen dan begroot. Er is één boekje minder gepubliceerd dan gepland 

omdat de Commissie verruiming bevoegdheden bestuursrechtspraak in 2022 nog niet 

tot een eindproduct is gekomen. Voor het project ‘Bestuursrecht Beter’ is er een 

subsidie ontvangen. In combinatie met de verhoogde contributie zien de cijfers over 

2022 er daarom positiever uit dan verwacht. 

Inmiddels is er een post‐coronatijdperk aangebroken waarin het ook voor onze 

vereniging zoeken is naar een nieuwe balans. De Jaarvergadering is steevast voor velen 

een hoogtepunt. Het bestuur hecht eraan dat deze bijeenkomst weer in fysieke vorm 

kan plaatsvinden. Nieuw is het gebruik van deelsessies: dit is goed bevallen en zal 

daarom worden voortgezet. Dit leidt er wel toe dat de kosten iets hoger zijn. Overigens 
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kan ook worden gesignaleerd dat de lunch die door de Jaarbeurs verzorgd wordt 

relatief duur is, maar daar staat tegenover dat de samenwerking prettig is en dat deze 

locatie een goede, centrale ligging heeft. Online bijeenkomsten worden niet volledig 

geschrapt. Deze zijn immers laagdrempelig en kunnen een goede aanvulling blijven 

vormen op de fysieke bijeenkomsten. Daarom behoudt de vereniging het eigen Zoom‐

account en het VAR Digiteam, dat zeer welkome ondersteuning verzorgt bij de digitale 

bijeenkomsten. Waar het gaat om de studiebijeenkomsten en de bijeenkomsten van de 

Jonge VAR gaat het bestuur bekijken of de kosten daarvan enigszins naar beneden 

kunnen worden bijgesteld. Mooi is dat de vereniging hierbij vaak kan rekenen op 

kantoren die bereid zijn om de locatiekosten te dragen. De kascommissie stelt dan ook 

vast dat het bestuur bij het zoeken naar een nieuwe balans zowel oog heeft voor de 

behoeften van de leden als voor de betaalbaarheid.  

Helaas heeft in 2022 de verdere ontwikkeling van het ledengedeelte van de website nog 

steeds niet plaatsgevonden. Hierbij is de afweging van het bestuur geweest dat er 

andere prioriteiten waren, die deels ook extra kosten met zich hebben gebracht (de 

jaarvergadering met deelsessies en de inzet van een student‐assistent voor de 

Commissie verruiming bevoegdheden bestuursrechtspraak). De kascommissie blijft 

hier dan ook aandacht voor vragen, ook omdat hierdoor mogelijk een daling van de 

administratiekosten kan worden bereikt. Anderzijds is het geen urgente kwestie.  

Overigens is in 2022, zoals eerder gemeld, al zichtbaar dat de administratiekosten 

dalen na de extra investeringen die de afgelopen jaren zijn verricht om de 

administratie op orde te brengen. Dit vindt de kascommissie een compliment waard. 

Ook in 2022 moesten er nog enkele mutaties worden verricht in de ledenadministratie. 

Het ledenaantal is met ongeveer 1500 leden stabiel, waarbij het veel in de kosten 

scheelt dat niet meer alle leden de publicaties van de VAR op papier thuisgestuurd 

krijgen maar alleen de leden die dit willen (dit zijn er ongeveer 500). 

De kascommissie is tot de overtuiging gekomen dat de op de balans vermelde 

tegoeden alsmede de opgevoerde posten in de exploitatierekening behoorlijk door 

bescheiden zijn gedekt. Door steekproefsgewijze controle van de boekhouding is 

genoegzaam gebleken dat de inkomsten en uitgaven daarin op juiste wijze zijn 

opgenomen.  

De kascommissie adviseert de algemene ledenvergadering dan ook met genoegen het 

bestuur décharge te verlenen voor haar beheer over het jaar 2022. 

 

De kascommissie, 

 

 

mr. K. Naganathar          mr. A.S. Hamans 

 


